
De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

De gemeente Roosendaal is goed op weg om een diervriendelijk gemeente te worden. O.a. door de 
ontwikkeling van een echt dierenwelzijnsbeleid met een verantwoordelijk wethouder en door geen gif 
meer te gebruiken voor de onkruidbestrijding.

Toch worden er in het kader van de bestrijding van de eikenprocessierups nog steeds middelen 
gebruikt die schadelijk kunnen zijn voor andere insecten en onze bijen en vlinderpopulatie aan 
kunnen tasten. Dit terwijl er aan de andere kant een beleid is om met beplanting en maaibeleid steeds 
meer rekening te houden om juist die populaties uit te laten breiden. Dit botst, naar onze mening, met 
elkaar.

Ook zijn er door de GroenLinks-fractie in de Staten van de Provincie Brabant vragen gesteld over het 
gebruik van het enorm schadelijke middel Vertimec. Het schijnt dat een aantal gemeenten in Brabant 
daar ontheffing voor heeft gekregen.

Daarom heeft de fractie van GroenLinks Roosendaal hier enkele vragen over.

Vraag 1

1a. Heeft ook de Gemeente Roosendaal voor dit middel Vertimec ontheffing aangevraagd?

1b. Zo ja, gebruikt u dit middel dan ook op dit moment?

1c. Zo nee, welk andere middel gebruikt u op dit moment dan wel wat andere insecten en diersoorten 
aan kan tasten?

1d. Hoe vaak past u dit toe in feitelijke aantallen en procentueel binnen de aanpak tegen de 
eikenprocessierups?

 

GroenLinks Roosendaal is pertinent tegen het gebruik van alle dieronvriendelijke middelen, zeker als 
ze het huidige bestand van alle noodzakelijke insecten aantasten. Wij zouden daarnaast een juist een 
nog verdere uitbreiding van insecten- en bijvriendelijk maai, zaai- en plantbeleid aan willen sporen.

Vraag 2

2a. Kunt u toezeggen dat u vanaf volgend jaar een geheel diervriendelijke vorm van de bestrijding van 
de eikenprocessierups toe kunt passen?

2b. Zo nee, waarom niet?

Vraag 3

Gaat u het insecten- en bijvriendelijke maai-, zaai- en plantbeleid verder uitbreiden tot alle huidige 
(gras)beplantingen binnen de gemeente?



 

Naar aanleiding van een motie die GroenLinks Roosendaal heeft ingebracht zou u dit voorjaar komen 
met een dierenwelzijnsbeleid voor Roosendaal. Natuurlijk hebben wij begrip voor de vertraging die de 
Coronamaatregelen hebben op dit proces.

Vraag 4

Wanneer denkt u nu te komen met een uitwerking van een feitelijk dierenwelzijnsbeleid voor 
Roosendaal?

 

Namens de fractie van GroenLinks Roosendaal,
Christian Villée 

 

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Antwoord

1a t/m d:

De gemeente heeft het middel XenTari toegepast. Een bacteriepreparaat wat ook andere 
rupsensoorten kan bestrijden. Het middel is eenmalig toegepast bij 2150 eiken. Totaal aantal eiken in 
gemeentelijk beheer is ongeveer 14000. Dit geeft ongeveer 15 % van alle eiken wat behandeld is. Er 
worden geen verdere bespuitingen toegepast. Als zich nu nog nesten vormen in de behandelde 
bomen, dan worden die waar nodig door middel van wegzuigen en afvoeren verwijderd.

2a en b:

Waar mogelijk en kansrijk, daar willen we graag de natuurlijke vijanden de omvang van de 
rupsenpopulatie laten beheersen. Voor de eiken in de bebouwde kom geldt dat hier de omgeving 
vaak erg intensief is ingericht of wordt gebruikt. Het is niet reëel om te denken dat de biologische 
bestrijding door natuurlijke vijanden hier succesvol zal zijn. De buitenruimte moet wel leefbaar en 
bruikbaar blijven.

3:

Waar het kan wordt het openbaar groen zo veel mogelijk insect- en bij vriendelijk ingericht. Gazons 
worden te vaak gemaaid om echt van betekenis te kunnen zijn voor insecten en bijen. Niet natuurlijke 
beplantingen lenen zich ook vaak niet voor een insecten en bijen vriendelijk beheer.

4.

Voordat de coronamaatregelen werden afgekondigd waren we gestart met het opstellen van het 
integraal dierenwelzijnsbeleid. De coronamaatregelen hebben dit proces vertraagd. Zo konden 
bijvoorbeeld de groepsgesprekken met stakeholders geen doorgang vinden. Wij verwachten de nota 
Integraal Dierenwelzijnsbeleid in oktober van dit jaar alsnog aan de raad te kunnen aanbieden.  

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder I.M. (Inge) Raaijmakers MSc. RC


